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Abstract (en)
A lifting device for a cable drum (1) is proposed which consists of two stands (7, 8) at the two end faces of the cable drum (1) to be lifted. Each
stand (7, 8) has a foot (9, 10) and columns (11, 12, 13) attached thereto, to which two cross pieces (15, 19) are attached in a vertically displaceable
manner. The upper crosspiece (15) is provided with a pin (61) engaging into a hollow spindle of the cable drum (1), and the lower crosspiece (19)
is provided with an adjustment and locking device (20). A hydraulic jack (21) is arranged between the two crosspieces (15, 19), so that when the
hydraulic jacks (21) on each side are actuated, the cable drum (1) can be lifted far enough for the cable or another material in rope form to be wound
on or off. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zum Anheben einer Kabeltrommel (1) vorgeschlagen, die aus zwei Ständern (7, 8) zu beiden Stirnseiten der anzuhebenden
Kabeltrommel (1) besteht. Jeder Ständer (7, 8) weist einen Fuß (9, 10) und darauf befestigte Säulen (11, 12, 13) auf, an welchen zwei Traversen
(15, 19) höhenverschiebbar angebracht sind. Die obere Traverse (15) ist mit einem in eine Hohlachse der Kabeltrommel (1) eingreifenden
Zapfen (61) und die untere Traverse (19) mit einer Verstell- und Rastvorrichtung (20) versehen. Zwischen den beiden Traversen (15, 19) ist ein
Hydraulikheber (21) angeordnet, so daß bei Betätigung der beiderseitigen Hydraulikheber (21) die Kabeltrommel (1) so weit angehoben werden
kann, daß das Kabel oder ein anderes Stangmaterial auf- oder abgewickelt werden kann.
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